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Erzurum Teknik Üniversitesi’nin 

(ETÜ) paydaşı olduğu Palandöken 

Ekonomi Forumu, 26-27 Nisan 2025 

tarihlerinde Erzurum Polat Otel’de 

gerçekleştirildi.   

“Akıllı Dünyada Adil Bir Gelecek: 

Zeki Ekonomiler ve Küresel 

Eşitsizlik” ana temasıyla düzenlenen 

forum, 30’dan fazla ülkeden 1000’in 

üzerinde iş insanı, akademisyen ve 

sivil toplum kuruluşu temsilcisini bir 

araya getirdi. Etkinlik, Türkiye 

Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın video konferans 

yoluyla gerçekleştirdiği açılış 

konuşmasıyla başladı. 

Forum kapsamında dört ana ve üç özel oturum olmak üzere toplam yedi oturum düzenlendi. 

27 farklı ülkeden 40 konuşmacının yer aldığı oturumlarda; yapay zekânın ekonomi ve toplum 

üzerindeki etkileri, zeki ekonomilerin inşası, iklim değişikliği ve enerji dönüşümü, kültür ve 

turizmde dijitalleşme, Türkiye’nin yatırım vizyonu ve küresel iş birliği stratejileri gibi önemli 

başlıklar ele alındı. Ulusal ve uluslararası basından 100’ün üzerinde medya mensubunun takip 



ettiği programda, küresel ölçekte artan ekonomik eşitsizlikler ile dijital dönüşüm süreçlerinin 

ilişkisi kapsamlı şekilde tartışılırken, adil, kapsayıcı ve sürdürülebilir bir küresel gelecek için 

çözüm önerileri geliştirilmesine katkı sağlayacak fikirler önerildi. Forumun kapanış oturumu 

Türkiye Cumhuriyeti Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek'in video konferans yoluyla 

yaptığı konuşmayla gerçekleştirildi. Bakan Şimşek, konuşmasında küresel ekonomik 

gelişmelerin Türkiye ekonomisine etkileri, dijitalleşmenin oluşturduğu yeni fırsatlar ve 

sürdürülebilir büyüme stratejileri üzerine değerlendirmelerde bulundu. 

ETÜ Rektörü Prof. Dr. Bülent Çakmak ise forumla ilgili yaptığı değerlendirmede şunları 

söyledi: "Palandöken Ekonomi Forumu, dijital dönüşüm ve küresel eşitsizlik gibi çağımızın en 

kritik meselelerini ele alarak, çözüm odaklı bir vizyon sundu. Üniversite olarak böyle prestijli 

bir organizasyona katkı sağlamaktan gurur duyuyoruz. Forumun şehrimizi bilim ve ekonomi 

dünyasında daha güçlü yerlere taşıyacağına inanıyorum. Bu vesileyle programın 

düzenlenmesinde emeği geçen herkese teşekkürlerimi sunuyorum” diye konuştu. 

 

 


